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Concept verslag van de Gecombineerde vergadering 
 Bestuur VBS met vertegenwoordigers werkgroepen 

 
Woensdag 22 maart 2023, aanvang 19.30 uur 

Wijkcentrum Stervoorde 

 
 
 
Aanwezig: 
Ineke van Vliet, Robert Flinterman, Joke Eijkelhof (Bestuur), Jacob Schot (BO de Strijp), 
Maureen Kartoredjo (BO Muziekbuurt), Trix Alexander (BO Steenvoorde Zuid), Wim Nijhuis 
(Darten), Jos Reneman (Schilderen), Paul Debrichy (The Swinging Oldtimers), Hugo Kok, 
Nicolette Roest (Bridge), Rinie van der Elst (Vrouwen Gespreksgroep), Ton Hendriks (SC 
Muziekbuurt), Marianne Koot (Tai Chi), Frans Batelaan (Klaverjassen, Jokeren Muziekbuurt). 
 
Afwezig (met kennisgeving): 
Theo van Leeuwen (SC Muziekbuurt), Marjan van Delft (The Swinging Oldtimers). 
 
1. Opening, mededelingen, vaststellen van de agenda. 
Voorzitter Ineke opent de vergadering, heet iedereen welkom en vraagt of de presentielijst 
is ingevuld.  
Naar aanleiding van een vraag van de Bridgeclub heeft het bestuur op 21 februari overlegd 
met directeur-bestuurder van Welzijn Rijswijk Mieke Ruigrok, over de huursom voor de 
grote zaal. Er komt een vervolgoverleg. Onze vraag moet namelijk eerst worden uitgezocht. 
 
2. Ontvangen stukken. 

- Welzijn Rijswijk. Een factuur voor de huur van het 1e halfjaar 2023 voor het gebruik 
van de zalen in Stervoorde. 

- Gemeente Rijswijk. De subsidiebeschikking 2023. 
 
Verzonden stukken. 

- Gemeente Rijswijk. Een verzoek om overleg inzake de huursom voor het 
medegebruik van de Brede School Muziekbuurt. 

 
3. Verslag van de gecombineerde vergadering van woensdag 18 januari 2023. 
Tekstueel:  

- Bladzijde 1: Rinie van der Elst was aanwezig. 
- Bladzijde 4: Tai Chi. Er was 3 jaar geen nascholing. 

Naar aanleiding van: 
- Bladzijde 2: De piano die in de bestuurskamer staat gaat op Marktplaats of Kringloop. 

Helmi Verhoeven heeft er geen liefhebber voor gevonden. 
- Bladzijde 2: Bij de Bridge zijn nu al 45 cursisten voor de bridgeles. 
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4. Gewijzigd Reglement “Werkwijze gecombineerde vergadering van het bestuur met de 
werkgroepen. 

- De datum van de ALV 2023 is aangepast. Het is nu woensdag 7 juni 2023. 
- Punt 3.2 Bridge: de digitale Bridge is verwijderd. 
- Bladzijde 2: De Kinderkledingbeurs verwijderd. 
- Bladzijde 2: Bij SC Muziekbuurt zijn de Bingo, Dansles en Handvaardigheden 

verwijderd. 
- Bladzijde 2: De werkgroep Wandelen is een partner geworden. 
- Bladzijde 2: Bij BO Steenvoorde Zuid zijn de sub werkgroepen Verkeer en 

Speeltoestellen verwijderd. Deze zijn niet meer actief. 
 
5. Jaarverslag en Werkplan 2024. 
In het werkplan 2024 zijn 2 aanpassingen. 

- De tekst in de 2e alinea (na de schuine letters) over de nieuwe organisatiestructuur is 
verwijderd. 

- Aanvulling op inclusief zijn van de VBS: Al onze activiteiten zijn toegankelijk voor 
iedereen zonder of met beperking, ongeacht seksuele voorkeur of huidskleur. Robert 
stelt voor religie toe te voegen. 

Het jaarverslag wordt door de vergadering goedgekeurd. 
 
Robert geeft een toelichting op de financiën. 
De VBS staat voor Vereniging Buurtraad Steenvoorde. “Vereniging” is enkelvoud, het is dus 1 
club. Met 1 financiële uitkomst. Een ‘verlies’ van € 1.092.  De kolommen VBS en Sociaal 
Cultureel Stervoorde hangen het meest samen. Dat maakt € 544 uit van die € 1.092.  
Die uitkomst wordt bepaald door de som van alle inkomsten, dus subsidies en alle 
contributies. Nu draagt iedere werkgroep op zijn formulier een bedrag af met de 
omschrijving “afdracht VBS”. Dat stamt ongetwijfeld uit een ver verleden. Het heeft mogelijk 
als nadeel dat gedacht kan worden dat VBS een ‘derde’ is. Dat is niet zo, we zijn 1 club, 1 
familie zo je wilt. We dragen gezamenlijk alle lusten en lasten. Dat principe wil ik even helder 
maken.  
In het verleden roomden mijn voorgangers alle saldi, kas en bank af naar nul. Op zich heeft 
dat wel een logica. We worden gesubsidieerd. Overschotten moeten we terugbetalen. Daar 
deelt iedereen in mee. Hebben we een tekort, zoals dit jaar, dan geldt hetzelfde.  Menige 
werkgroep heeft de gedachte dat ze een eigen ‘potje’ hebben. Dat zal ook wel stammen uit 
een verleden. Maar in wezen is dat niet zo. We zijn namelijk 1 vereniging en niet -tig. 
Uiteraard draait de ene werkgroep financieel beter dan de ander. Dat is echter niet de kern 
van de VBS. De kern is dat we zoveel mogelijk doelgroepen in ons verzorgingsgebied wil 
helpen. Dat kan ertoe leiden dat je een werkgroep hebt van tientallen, maar ook van minder 
dan 10. Het zij zo, daartoe zijn we dan maar op aarde. Soms helpen de groten dus de 
kleintjes. 
Om weer even terug te komen op het afromen; indien we afromen dan wordt dat 
boekhoudkundig wel verwerkt opdat zichtbaar blijft van welke werkgroep of BO dat 
afkomstig is. Afromen sec is dus logisch gelet op het feit dat we eigenlijk streven naar een 
nulresultaat. Theoretisch kan er niks achterblijven bij een werkgroep. In de praktijk wel 
omdat we ervoor gekozen hebben om niet op het einde van het jaar iedere werkgroep als 
het ware een factuur te sturen voor de werkelijke kosten. We moeten samen door de cijfers 
materie heen kijken en beseffen dat het 1 vereniging is. In dat licht kan iedereen begrijpen 
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dat als VBS verlies draait er niet 1 werkgroep kan zijn die zegt dat hij/zij winst heeft of geld 
overhoudt.   
In ieder geval sinds mijn aantreden is het bestuur vrijwel altijd ingegaan op extra geldvragen 
van werkgroepen (en bewonersorganisaties). Dat zal voorlopig nog wel zo blijven. Al 
onderstrepen we wel dat het gunsten zijn en geen rechten.  
De vorige begrotingen zijn opgesteld in covid-tijd. Daarom kloppen deze niet meer. Het 
aantal leden en het aantal werkgroepen is daarná ingestort. 
Naar aanleiding van een vraag van Hugo Kok antwoordt Robert, dat geld, dat aan het einde 
van het jaar over is, terug moet naar de gemeente. 
 
De Kascontrolecommissie is al bij elkaar geweest en heeft de jaarrekening in orde bevonden. 
7 juni wordt dit geformaliseerd. 
 
6. 50-jarig bestaan VBS in 2024. 
Er is een eerste bijeenkomst geweest van de feestcommissie. Hier is gekeken naar een 
locatie. Robert, Jacob en Wim zijn wezen kijken bij Bijna Thuis, Tennispark Te Werve, 
Lammertink en Event Plaza. De vraag aan Paul is of er gespeeld kan worden door The 
Swinging Oldtimers. Hij gaat het bij Marjan navragen.  
 
7. Stand van zaken bij de bewonersorganisaties en de Sociaal Culturele Werkgroepen. 

- BO Muziekbuurt en SC Muziekbuurt. De toekomst van de Marimbahal. Er is een 
raadsvoorstel met 3 toekomstscenario’s: 2 voor renovatie en 1 voor sloop. De VBS 
heeft tijdens de Forumvergadering van 7 maart aan de raadsleden gevraagd om de 
activiteiten voor de Muziekbuurt te mogen verplaatsen van de Brede School 
Muziekbuurt naar de Marimbahal (behalve grootschalige activiteiten van de BO 
Muziekbuurt en SC Muziekbuurt).  
De raad besloot 21 maart tot een onderzoek naar een opknapbeurt van de 
Marimbahal met een beperkte levensduurverlenging (6 jaar). Ook komt er een 
scenario voor de lange termijn voor een volledige herontwikkeling van sportzaal, 
woningbouw en maatschappelijke (wijk)voorziening in combinatie met een volledige 
herontwikkeling van het Waldhoornplein samen met de eigenaar van het vastgoed 
aldaar. 
In het 4e kwartaal 2023 komt er een uitgewerkt voorstel. De VBS heeft gevraagd om 
te worden betrokken bij het onderzoek. Marianne Koot is benieuwd wie projectleider 
wordt bij de gemeente. 

- Op 7 april is er een voorjaarsconcert van The Swinging Oldtimers voor hun 20-jarig 
jubileum. 

- BO Muziekbuurt. Het afgelopen weekend is er een opruimdag geweest. Truus 
Hoekstra is benaderd voor een extra bingo in het weekend. 

- BO Steenvoorde Zuid gaat eieren zoeken met Pasen. Er is in mei waarschijnlijk een 
gezellige middag met Hanneke Sas. 

- De Bridge organiseert de komende maanden een Paasborrel, Haringparty en in het 
najaar een buffet. Het aantal leden blijft rond de 100. De grote tafelbladen worden 
niet meer gebruikt. 

- Schilderen. Op 4 april wordt de expositie over Muziek geopend in Stervoorde. De 
schilderijen blijven 2 maanden hangen. 39 leden hebben iets ingeleverd. 
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- BO de Strijp gaat ook eieren zoeken met Pasen. Is bezig met de organisatie van de 
Buitenspeeldag en het Sinterklaasfeest. 

 

 

8. W.v.t.t.k. 

- De volgende gecombineerde vergadering is op woensdag 25 oktober 2023. 
- De ALV is op woensdag 7 juni 2023 (= gewijzigde datum). 
-  

9. Rondvraag. 

10. Sluiting en borrel. 
Ineke bedankt iedereen voor zijn/haar komst, sluit de vergadering en nodigt iedereen uit 
voor een borrel. 
 
 

 

 
 
 
 
 


